

# 5D4N Taiwan Style Travel

## Day1 SAT Departure → Taichung

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure. ●Miller Inn or similar

## Day2 SUN Taichung-Tainan-Kaohsiung

Puppet museum ~ Teresa Teng Birthplace ~ Chihkan Tower ~ Shennong Street ~ Formosa Versailles ~ Liuhe Night Market

**Shennong Street** : a district of Wenchuang, an emerging district of Tainan City, with a considerable amount of cultural and creative art and ancient flavor food appearing around these two streets, demonstrating the innovative culture and vitality of the ancient city

**Formosa Versailles** : The museum, sponsored by Chimei Corporation, is located within the Metropolitan Park in Tainan and has become the latest attraction in Southern Taiwan. It was built as European style with Western art and culture.

**Liuhe Night Market** : The night market is not far away if you walk from Kaohsiung Railway Station along the Zhongshan Road straight forward, which takes only ten minutes more, and then turn right to Liuhe Road. In daytime, the market is a straight road, and turns into prosperous market area in nighttime. There are 138 stalls in Liuhe Night Market, most of them serve snacks and food.

●B/L/-- ●Golden Pacific Hotel or similar

## Day3 MON Kaohsiung-Chiayi

Shigu Culture Village ~ Drumming experience ~ Anping Old Street ~ Fort Zeelandia ~ Kuaiyi village ~ Wenhua Road Night Market

**Fort Zeelandia** : Fort Zeelandia, also called "Taiwan City" in ancient time, is the first castle in Taiwan. Today it is listed as the first class monuments.

**Anping Old Street** : The oldest streets in Taiwan thus also known as "Taiwan's First Street". The streets are lined with many special shops such as grocery stores, traditional toy stores, snack bars and many other Tainan local snacks.

**Kuaiyi village** : the old -style red cypress wood building official residences after the opening of the new renovation , the building is currently Taiwan's largest cypress settlement , entered the scene a

very large number of cultural and creative shops , and stores offer rental kimono photography , is a fairly Japanese -style village in Taiwan

**Wenhua Road Night Market** : Every day after night falls, vendors offering the newest fashion and a variety of goods, as well as hawkers selling local delights, begin to emerge. In a blink of an eye, the two-lane road is turned into a hustling thoroughfare. Stores by the road and hawkers serving steaming hot gourmet snacks attract flocks of people. ●B/L/-- ●Look Royal Hotel or similar

## Day4 TUE Chiayi-Taipei

High-speed rail ~ Martyrs ~ Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ Jimmy Bus ~ Wufenpu ~ Raohe Street Tourist Night Market

**Martyrs** : Martyrs Memorial sacrifice for the country. Gate guard guards, does not move like a mountain, like a statue, the handover ceremony will be performing play-for-gun post, often gathered many tourists stopped to watch, unmistakable characteristics.

**Taipei 101 Shopping Mall** : Taipei 101 with height of 508 meters is a new landmark in Taipei. This building is an integration of the classical Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center.

**Wufenpu** : There are nearly one thousand of the garment shops in this gathering, which sourced from across the province and other places such as Hong Kong, Thailand and South Korea. The clothes with high quality sold in wholesale price here so attracted many young people come to shopping.

**Raohe Street Tourist Night Market** : It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting. ●B/L/-- ●Papa Whale or similar

## Day5 WED Taipei → Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home! ●B ●Sweet Home

●The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.



# 5天 正港台客風旅行

GV2-5D19054B

星期六出發  
Depart Every Saturday

保證入住  
西門町

- \* 深入南台灣知名景點-當個正港台客：神農街、赤崁樓、布袋戲館、奇美博物館、六合夜市、安平老街、安平古堡、檜意森活村、文化路夜市
- \* 特別安排國際級水準鼓樂隊表演 十鼓文化村、及打擊鼓體驗

## Day1 SAT

接機~酒店

●富豪飯店或同級4★

### 出發地→台中

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台中是相當繁華的都市，體驗台中整體發展活潑的多樣性。

## Day2 SUN 台中→台南→高雄

布袋戲館~鄧麗君故居~赤崁樓~台南神農街~奇美博物館~六合夜市

**鄧麗君故居**：鄧麗君出生地在雲林，平凡的地方，卻誕生了華人史上最知名歌手，讓我們來一探這平凡的巨星故居。

**赤崁樓**：前身為荷治時期興建的歐式建築普羅民遮城，紅毛樓，在地人稱為番仔樓，曾為全島統治中心，被列為國家級古蹟，城上修復的痕跡，也記錄著台灣400多年來的歷史統治變化。

**神農街**：為台南市新興的一區文創街道，集合了相當多的文創藝術及古早味美食於這兩條街道周圍，展現了古城的創新文化與活力。

**奇美博物館**：位於都會公園內的奇美博物館建築，為台灣最新景點，以西方藝術為主軸，外表蓋的如同歐式皇宮，氣派雄偉，內有相當多令人驚豔之國外藝術古董，堪稱西洋版之故宮博物院。

**六合夜市**：為高雄最有名的觀光夜市，更被觀光局網路評選為台灣第一名夜市，內有相當多美食如海鮮粥、木瓜牛奶、擔仔麵、臭豆腐...等你去品嚐。

●早餐/擔仔麵料理/夜市自理 ●香富飯店或同級4★

## Day3 MON 高雄→嘉義

●早餐/升官發財料理/夜市自理  
●樂億皇家酒店或同級5★

十鼓文化村~打擊鼓體驗~安平老街~安平古堡~  
森林鐵道故事館~沉睡森林~檜意森活村~文化路夜市

**十鼓文化村**：以"鼓"為主題而設立的文化園區，將傳統的鼓樂，融入燈光、音樂、舞蹈的效果，因創意的鼓樂表演而聞名國際，帶您一同來體驗國際級的鼓樂表演，並可親身體驗鼓的打擊樂趣。

**安平老街**：有『台灣第一街』之稱，台灣最古老的老街，街道兩旁聚集了許多特色店家，柑仔店、古早味童玩小吃店還有百年的蜜餞店鹹酸甜，並有相當多台南小吃可品嚐。

**安平古堡**：古代時期也被稱為「台灣城」的堡壘，是台灣第一座城堡。被列為第一級古蹟。

**檜意森活村**：將舊日式紅檜木建築官舍整修後從新開張，為目前台灣最大檜木建築聚落，現場進駐了非常多之文創商店，並有店家提供和服出租照相，是一處相當有日本風味的台灣村落。

**文化路夜市**：夜市中有許多道地小吃，知名的嘉義雞肉飯是遊客必點美食。喜歡逛街的您可以找到最新潮的流行服飾、飾品店與小玩意，文化夜市是找尋喜愛的物品的最佳去處。

## Day4 TUE

子彈火車體驗(桃園至台北)~忠烈祠~  
台北101~月亮公車~五分埔~饒河夜市

### 嘉義→台北

●早餐/午餐/夜市自理 ●PAPA飯店或同級4★

**忠烈祠**：紀念為國犧牲的烈士。大門前站崗的衛兵，不動如山，酷似雕像，交接換哨儀式會表演耍槍，常聚集眾多遊客駐足觀看，蔚為特色。

**台北101**：台灣第一高樓，總高度達508公尺，融合現代藝術及中國風水的特色建築，內有世界各地名牌商品。

**五分埔**：近一千家的成衣業者在此匯集，以貨源來自全省及港、泰、韓、新各地，流行且物美價廉的服飾批發、零售，吸引不少愛美一族來此採購。

**饒河觀光夜市**：台北知名觀光夜市，兩側商店及騎樓下的攤販不計其數，因此來到此地的人，無論採買服飾、生活用品或吃喝玩樂，絕對能盡其所欲。

## Day5 WED 台北→甜蜜的家

●早餐

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

●上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主



# 2019 GV2 價格表

行程編號	團名	抵台日期	Tour Fare 價格	Tipping 服務費	Single Supplement 單人房差
GV2-5D19054B	Taiwan Style Travel	星期六	SG\$300	SG\$23	SG\$150

1. 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
2. 2 adults & 1 child share room, child extra bed 95%, child no bed 75%
4. More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare

◎ 以上報價有效期限為2019年1月2日至2019年12月25日（出發日）為止。

Tour Validity : 02 Jan 2019 - 25 Dec 2019

◎ 春節期間不適用 1月28日~2月10日(以出發日為準)

Block Out Dates : 28 Jan 2019 - 10 Feb 2019

[Click here to Submit Enquiry](#)

(BD-010918)